



MÖTESANTECKNING

Datum för mötet
2024-05-28

Mötesanteckning från Prefektråd SCI

Plats för mötet: Mötesrum Galaxen, Lindstedtsvägen 25

Närvarande:

Sandra Di Rocco, skolchef (kommer senare)
Oscar Tjernberg, vice skolchef FA
Gunnar Tibert, vice skolchef GA
Mark Pearce, vice skolchef FFA (via zoom, punkt 2-5)
Sebastian Stichel, vice skolchef FFA
Pär Olsson, prefekt Fysik
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk Mekanik
Carlota Canalias, prefekt Tillämpad fysik
Mats Boij, prefekt Matematik (via zoom)
Erik Edstam, tf. kanslichef

Katarina Gustavsson, vice prefekt GA, Matematik (punkt 1)
Mihai Mihaescu, vice prefekt GA, Teknisk Mekanik (punkt 1)
Tommy Ohlsson, vice prefekt GA, Fysik (punkt 1)
Ulrich Vogt, vice prefekt GA, Tillämpad fysik (punkt 1)

Marta Marko Tisch, kommunikationsansvarig
Annette Grahn, ledningsstöd

Tina Boman, Säkerhetschef (punkt 2)

Frånvarande:

1 GRU-diskussion

Detta tillfälle är tema utbildning och alla viceprefekter för utbildning medverkar i den första delen av mötet. Gunnar inleder med att presentera uppföljningen av GRU-ekonomi, på skolnivå och institutionsnivå, samt analys av denna tillsammans med information om hur den nya modellen fungerar. Rådet diskuterar och reflekterar kring detta.

Vidare diskuteras vilka utmaningar som finns med hantering av fler studenter nu och framöver. Reflektioner kring anmälan till tentor diskuteras, exempelvis kopplat till möjligheter att ta in anmälningar till tentor närmare inpå än idag och använda prognoser för att boka upp lokaler istället.

Frågeställningar kring det pågående arbetet kring revideringen av utbildningsutbudet (program och kurser) diskuteras. Har vi alla verktyg för förändringsledning som krävs och hur stöttar vi varandra i detta arbete, vilket bland annat innefattar en del svåra samtal? Exempelvis lyfts förslag på principer från skolans sida för att få en bra övergång när kurser läggs ner.

Slutligen delas den senaste informationen gällande kursutvärderingar och åtgärdsplaner. Skrivelser till Fakultetsrådet har lämnats in från arbetsgruppen för detta arbete samt alla GA/UA med förslag på förändringar som behöver ske för att resultatet ska bli så bra som möjligt.

2 Information från Tina Boman gällande pågående demonstrationer

Säkerhetschef Tina Boman besöker prefektrådet för att informera och svara på frågor gällande de demonstrationer som pågår på KTH, liksom flera andra lärosäten i Sverige. Demonстранterna har slagit läger på KTH:s borggård och polisen har klassat detta som en allmän sammankomst, något som är grundlagsskyddat. Rådet ges information kring de som står bakom demonstrationerna, vad som händer på campus och vilka åtgärder som vidtas kopplat till skadegörelse och säkerhet. Skolans krisgrupp är löpande informerad om läget.

3 Info från skola

Nordita-utredningen är nu klar och har redovisats för rektor som beslutat om fortsatt finansiering för 2024-2025. För vidare finansiering därefter ska de 11 punkter för actions som beskrivs i rapporten följas upp.

KTH har nu publicerat KTH:s verksamhetsplan (VP) för 2024-2026, där alla skolors reformagendor ingår. Skolan har nu planerat att skriva en konkretisering av skolans VP. På samma sätt som under tidigare år kommer en presentation av skolans tilldelning till institutionerna finnas med. Då önskemål finns om att öka transparensen planeras att även på institutionsnivå informera om hur den ekonomiska tilldelningen inom institutionen ser ut. Prefekterna får i uppdrag att presentera hur respektive institution har fördelat pengar 2024 för att kunna dela detta i konkretiseringen av skolans VP. Tabellerna för FoFU/GRU på skolnivå kan användas som mall för att kompletteras och skrivas på samma sätt på institutionsnivå. Deadline för detta är på nästa prefektråd den 11 juni.

4 JML-workshop

JML-workshops om doktorandernas utsatthet planeras, något som prefekter/avdelningschefer är ansvariga för. Sandra lyfter frågan om institutionerna önskar hålla dessa på institutionsnivå eller avdelningsnivå. Diskussion förs kring hur detta kan läggas upp. Rådet beslutar att alla institutioner följer samma workshop-format men man kan göra på olika sätt. Nästa steg blir att prefekter och skolchef planerar in ett möte direkt efter sommaren och bjuder in Equality office till detta.

5 Övriga frågor

Oscar lyfter frågan gällande implementeringen av det nya kvalitetssystemet gällande forskning som innehåller uppföljning av kurser, handledning och arbetsmiljö. Förslag är att Oscar driver detta arbete tillsammans med viceprefekterna för forskning vid varje institution, vilket godkänns av prefekterna.

Anteckningar av

Annette Grahn

2024-05-28